
Uitkomsten commissie Middelen d.d. 7 april 2008 
 
08-04-01 Opening en mededelingen 

De heer J. Koppelaar vervangt mevrouw A. Valent (PvdA), mevrouw T. Huijboom 
(ChristenUnie) is afwezig. 

 
08-04-02 Publieksrondvraag / spreekrecht 
  Wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
08-04-03 Vaststellen verslag van de commissie van 3 maart 2008 
  De vergaderdatum moet zijn 3 maart 2008, de nummering van de agendapunten  

moet eveneens aan de juiste maand worden aangepast. 
  Met deze aanpassingen wordt het verslag vastgesteld. 
 
08-04-04 Actieve informatie vanuit het college / WGR / Openbare orde en veiligheid 

Wethouder H. van den Heiligenberg geeft aan dat de Nota Grondbeleid in de 
commissie Middelen van mei 2008 aan de orde zal komen.  

 
08-04-05 Toelichting i.v.m. wijziging wet FIDO 

De heer G. van Weelden (Concernstaf) geeft aan de hand van powerpointbeelden 
een toelichting op de wijzigingen van de wet Financiering Decentrale Overheden 
(FIDO). Een handout van de presentatie wordt uitgedeeld. De heer Van Weelden 
zal zorgen voor een groter afdruk van de pagina's met de statistiekafbeeldingen. 
        (actiepunt G. van 
Weelden)  De gevolgen voor c.q. aanpassingen aan het Treasurystatuut en de verordening 
ex art. 212 Gemeentewet komen dit najaar aan de orde in de commissie 
Middelen. 
 
Vanuit de commissie worden geen vragen gesteld. 

 
08-04-06 Raadvoorstel pilot uitzenden raadsvergaderingen via internet 

Wethouder H. van den Heiligenberg geeft een korte inleiding op dit onderwerp, 
waarbij onder meer aangegeven wordt dat het Raads Informatie Systeem (RIS) op 
dit moment goed werkt en volledig is qua informatie voor de raadsleden. 
 
Vanuit de commissie worden vooral de vragen gesteld, wanneer we tevreden zijn 
over de pilot, wat gaan we meten en komt het tegemoet aan de behoefte van de 
inwoners.  
De PvdA geeft aan dat het vooral een vraag is van het ervaren en gewoon zien 
hoe het loopt. Wellicht kan een onderzoek gedaan worden naar de kijkcijfers. 
GroenLinks: De vraag is ook hoe vindt de raad het zelf. We kunnen aan een 
eventueel succes voor de pilot geen getal aan kijkers verbinden.  
Het CDA vindt een goede voorlichting aan de inwoners vooraf erg belangrijk en 
stelt de vraag of door tussentijdse evaluatie de volgende uitzending eventueel 
bijgesteld kan worden.  
Burgerbelang wijst er op dat de gebruiker gemakkelijk moet kunnen inloggen, 
zonder eerst zijn eigen computer te moeten voorzien van verwijzingen naar links 
en het downloaden van programmatuur.  
H.O.P. wil bij de evaluatie ook de ervaringen van andere gemeenten meenemen 
en beseft dat we in een aanloopfase zitten.  
 
Wethouder Van den Heiligenberg geeft aan dat het een pilot betreft. Er zal veel 
aan voorlichting en communicatie vooraf gedaan worden. Binnen het nu 
aangevraagde krediet is de communicatie/voorlichting opgenomen. De uitzending 
kan zowel life als achteraf bekeken worden en eventueel noodzakelijke 
programmatuur is meteen beschikbaar om te downloaden via een eenvoudige 
muisklik.  



Er zal na elke uitzending kort geëvalueerd worden, zodat de volgende uitzending 
eventueel aangepast kan worden. Voor het finale oordeel moeten we de vier 
uitzendingen afwachten.  
Hij stelt de commissie wel voor om te overdenken in hoeverre beeld en geluid de 
taak van de uitgebreide notulering kan overnemen.  
 
Op verzoek van de H.O.P. kan het raadsvoorstel worden geagendeerd als 
bespreekstuk 
 

08-04-08 Rondvraag en sluiting 
  Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
 
  De voorzitter sluit de vergadering om 20.50 uur. 


